
Initiativtagaren har kontaktat oss och vill förtydliga sitt initiativ. Han skriver så här: Hej!  
 
Gällande mitt initiativ: 
https://malmo.flexite.com/malmo_fp/listview/3GLM/detailsView/33288?fbclid=IwAR3vImgeIMB-
MSFnCZqyV_zllldPGTq_Z4A4hqBpk9DRfULW29XIW1CxGHc_aem_th_AY2N1UE8vcuVfUo_5KhT3tHpd
Vb6OiMClTt6viuyT2BECMLF5nfRvjxjYmvE0SQnBHg 
 
Jag vill förtydliga att initiativet avser att Malmö Stad ska köpa upp marken som ägs av Wihlborgs och 
där den ursprungliga tanken var att Wihlborgs ska bygga kontorsfastighet. Jag vet om att Läparken 
finns med i detaljplanen men om Malmö Stad hade köpt upp den del av marken som ägs av 
Wihlborgs hade man kunnat anlägga en ordentlig park och på så sätt göra Läparken till en bra 
samlingsplats där det får plats både gräs, träd och lekplats för barnen.  
Intresset har varit stort för detta bland dom boende i Dockan och initiativet kom upp i 100 röster på 
mindre än 12 timmar efter att det publicerades i Dockans. Facebook-grupp.  
Vänliga hälsningar,  
Toni Lattinger 
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